
Dziękuję bardzo że Senat zainteresował się problemem kobiet rocznika 1953 . Należę do grupy kobiet które 
korzystały z wcześniejszej emerytury , a po przejsciu na powszechną emeryturę świadczenie to zostało mi 
pomniejszone . Czuję się pokrzywdzona ponieważ jest to pokażna suma w porównaniu z moimi koleżankami , 
które po raz pierwszy dokonały przeliczenia emerytury po ogłoszenie wyroku TK zyskując na tym spore kwoty 
.Uważam że jest to nieetyczne i niemoralne i mocno mnie krzywdzące . Proszę niech wszystkie kobiety z rocznika 
1953 będą miały jednakową szansę na przeliczenie emerytury , Czekamy na sprawiedliwość i pomyślne 
załatwienie naszej sprawy Z poważaniem M.I. 


